
Protokół nr 8/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 4 czerwca 2012 r. 
 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
 
Tematyka komisji:   
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie przez Komisję Rewizyjną sprawozdania finansowego z wykonania budżetu 

Miasta na 2011 rok. 
3. Analiza wykonania budżetu Miasta Białogard za I kwartał 2012 roku. 
4. Kontrola i rozpoznanie wniesionych w roku 2011 przez mieszkańców skarg i wniosków oraz 

przedstawienie Radzie Miejskiej wyników kontroli. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2.  
Przewodniczący Komisji przypomniał, że o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta za 
2011r. jest pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie. Ponadto jest 
pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej. Zapytał czy są jeszcze jakieś 
uwagi i opinie dotyczące tego tematu. Dodał, że nie ma uwag ze strony klubów radnych.  
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw- 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że w wyniku głosowania komisja wydała pozytywną 
opinię sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta za 2011r. 
 
Ad3. 
Przewodniczący Komisji – poprosił Skarbnika Miasta o przedstawienie i analizę budżetu 
miasta za I kwartał 2012r.  
Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka – przedstawiła informację z wykonania budżetu za I 
kwartał 2012r. Informacja w załączeniu do protokołu. Powiedziała, że budżet jest realizowany 
zgodnie z założonym planem. Podatki są realizowane zgodnie z przepisami. Zrealizowano je 
w 30%. Prawidłowo jest realizowana budowa budynku mieszkalnego przy ul. Moniuszki. 
Natomiast obawy budzi realizacja dochodów z mienia komunalnego. W mieście są atrakcyjne 
działki budowlane do sprzedaży, jednak jest małe zainteresowanie ich kupnem. Także słabo 
przedstawia się podatek za psy.  
D. Glinka – zapytał czego dotyczy podana kwota w oświacie. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że ta kwota dotyczy trzynastek. 
Komisja powyższą informację przyjęła do wiadomości. 
 



 2

 
Ad4. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że 2011r. wniesiono 2 skargi.  
Jedną skargę wniósł wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Siwek, a drugą Pani Teresa 
Bąbaś. Pan Andrzej Siwek w dniu 16.08.2011r. wniósł skargę na działalność Burmistrza 
Miasta. Powyższą skargę rozpatrzono na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
dniu 29.08.2011r. To pismo nie znalazło podstaw do rozpatrywania skargi w trybie art. 229 
pkt 3 Kodeksu postępowania administracyjnego. Komisja zwróciła uwagę na sprzeczność 
logiczną w uzasadnieniu wniesionej skargi, a mianowicie jest tam zapis, że do dnia 
12.08.2011r. nie udzielono skarżącemu odpowiedzi, gdy stan faktyczny był inny. W dniu 
4.08.2011r. otrzymał skarżący pisemną odpowiedź (pismo Skarbnika Miasta z dnia 
3.08.2011r.). Ponadto z postępowania wyjaśniającego wynika, że podczas IX Sesji Rady 
Miejskiej w dniu 29.06.2011r. została skarżącemu udzielona odpowiedź w formie ustnej. Pani 
Skarbnik wyjaśniła, że odpowiedź pisemna została udzielona w możliwym terminie i 
wcześniej nie było możliwości z uwagi na przeszkodę, jaką był okres sprawozdawczy. Wobec 
powyższego Komisja Rewizyjna nie znalazła podstaw, aby rozpatrywać pismo zgłoszone jako 
skarga na działalność Burmistrza w trybie Kpa. Kolejną skargę złożyła Teresa Bąbaś. 
Powyższą skargę rozpatrzyła Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 11.04.2012r. 
Komisja przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej działalności 
Burmistrza Białogardu. Jednakże powyższą skargę wycofał pełnomocnik Pani Teresy Bąbaś 
w imieniu skarżącej. Wobec czego postępowanie skargowe na tym etapie zostało zakończone.  
Komisja przyjęła powyższą informację do wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad5. 
Spraw różnych nie wniesiono.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że kolejne posiedzenie odbędzie się w dniu 
11.06.2012r. (poniedziałek) o godz. 1430. Przedmiotem będzie przygotowanie i zaopiniowanie 
wniosku absolutoryjnego.  
D. Glinka – poprosił aby w porządku sesji jako pierwsze rozpatrywać projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że o tym powie przewodniczącemu Rady na 
posiedzeniu komisji organizacyjnej.  
 
Ad6. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1520. 
 
 
 
 
 
         Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
 
 

 

 


